

陳嫻郁 副教授 ～～學術研究目錄～～



學術著作

A. 期刊論文

1. 陳嫻郁，2012，〈治理理論與國家職能的辯證：英國觀點〉，《政治科學論叢》，53:1-52。(TSSCI)。接受日期：101年6月13日。
2. 陳嫻郁，(2014)，〈國家與國家職能之思辯：一個歷史社會學的觀點〉，《全球政治評論》，48:179-206。(有審查制度)。
3. 陳嫻郁，(2014)，〈評析 Schmidt「論述制度論」與對政策制訂的啟示〉，《台灣國際研究季刊》，冬季號，10(4):145-179。(有審查制度)。
4. 陳嫻郁，(2014)，〈新制度論的困境與挑戰〉，《政治學報》，58:1-35。(TSSCI)。
5. Ying-Yu Chen (forthcoming), "Asian Developmental States, Autonomous Power and the IEMP Model", *Governance: An International Journal of Policy, Administration, and Institutions*, forthcoming (reviewing). (SSCI)。

B. 會議論文

1. René, Ying-Yu Chen, 2007, The Debate Issue in Taiwan: The Open-ended Future of the Developmental State, International Symposium on Social Development and Social Policy : Experience in East Asia, 19 Aug. 2007, Center for East Asian Studies, University of Bristol.
2. 陳嫻郁，2008，全球治理與國家機關職能 - 第二波韋伯國家主義觀點，府際關係與地方治理研討會，10月25-26日，國立暨南國大學人文學院國際會議廳。
3. René, Ying-Yu Chen, 2008, Asian Developmental States, Autonomous Power and the IEMP Model, the 58th Political Studies Association Annual Conference(英國政治學會年會), 1st-3rd April, 2008, the University of Swansea, UK.

4. 陳癸郁，2013，趨同或歧異？全球化下的熊彼得競爭強國治理空間，台灣公共行政與公共事務系所聯合會年會暨學術研討會，5月24-25日，南投國立暨南國際大學。

C.專題計劃

*國科會補助國內專家學者出席國際會議專案

1. Ying-Yu Chen (2008), “Asian Developmental States, Autonomous Power and the IEMP Model”, Paper presented at the 58th Political Studies Association Annual Conference, 1st-3rd April 2008, the University of Swansea, UK. (NSC- 97-2914-I-260-002-A1)。

*其他專案研究

1. 96年12月至97年12日。江大樹、孫同文、廖俊松、吳若予、陳仁海、陳癸郁。國立暨南國際大學「府際關係與地方治理學術研究特色計畫」。

D.博士論文

“Continuity and Discontinuity of the Developmental State-A Case Study of Taiwan”, Degree Awarded on 7th, Mar. 2007, University of Bristol, UK.